

PAINS ET POTS - BOULANGERIE

Cabardès



Attribution : CAKE EN POT 1



Cak'en Pot est un nouveau concept de pâtisseries bio fabriquées dans des bocal consigné, qui s'inscrit dans une démarche affirmée de développement durable. Le savoir-faire des Compagnons du Devoir en est la garantie de rigueur et de qualité. Alicia Zuchetto et Kevin Durand, viennent d'ouvrir leur atelier de pâtisserie à Villalier, aux portes de Carcassonne et du Minervois. Déjà lauréat du concours de l'agglomération «Open Carcassonnais», leur projet original est promis au succès. Fondants, tartes, meringues, sablés, cookies, madeleines, cheese cake, coulis, crèmes,...

Useful information

Category : Wine cellars and local produce

Description

Cak'en Pot is a new concept for organic patisserie made in returnable containers as part of a clear commitment to sustainable development. The expertise of the Compagnons du Devoir is your guarantee of exacting standards and quality. Alicia Zuchetto and Kevin Durand have recently opened their patisserie in Villalier, just outside Carcassonne and the Minervois region. Already a winner of the Carcassonne conurbation's 'Open Carcassonnais' competition, their original concept is destined for success. Fondants, tarts, meringues, shortbread, cookies, madeleines, cheese cake, coulis and crèmes, etc.

Geographical location



All useful information

Contact

Téléphone fixe :

+33 7 79 82 75 36

Page Facebook :

<https://www.facebook.com/CakenPot/>

Adresse :

1 rue Jules Ferry

Place du 19 Mars 1962

11600 VILLALIER

contact@cakenpot.fr

<http://www.cakenpot.fr/>